
OTVORITEV OSNOVNE ŠOLE LIVADA

Nemogoče je bilo
mogoče

Tako je bilo zapisano ob vhodu nove,
lepe, moderne šole Livada v KS Rakova
jelša ob ulici Dušana Kraigherja v torek, 9.
februarja, ko so se po večletnem trudu in še
posebej po letu dni intenzivnega angažira-
nja, odprla šolska vrata. Takšnih dogodkov
je v ožji in širši skupnosti malo, zato je
zbrane s priložnostmimi besedami pozdravil
minister za šolstvo in šport Slavko Gaber.
»Šola je vsem skupaj prinesla svež veter in

Med samo gradnjo je bilo precej raz-
prav in ugibanj o tem, kako bo s kanali-
zacijskimi priključki, saj KS Rakova jelša
kanalizacije nima urejene. V tem prime-
ru je bila uporabljena posebna eksperi-
mentalna izvedba kanalizacijskega prik-
ljučka na obstoječo kanalizacijo v sosed-
nji KS, to je takoimenovana kanalizacija
s črpališčem s tlačnim vodom, kar omo-
goča tudi veljavni odlok o zazidalnem
načrtu (na Rakovo jelšo) in če se bo
uveljavil, ga bo moč uporabiti tudi za
izgradnjo kanalizacije na tem območju.

boljše pogoje, zato želim vsem obilo sreče,
velikih uspehov in lepih dni z željo, da bi
bilo v šolskih klopeh manj strahu in več
znanja. Zahvaljujem se lokalnim oblastem,
ki so znale prisluhniti odprtim problemom
šolstva«.

Zbranim, med katerimi so bili tudi mestni
župan Jože Strgar, državna sekretarka za
šolstvo Tea Valenčič, Branka Lovrečič — di-
rektorica Zavoda za šolstvo... je spregovo-
rila tudi Francka Trobec - sekretarka za
družbene dejavnosti občine Ljubljana Vič-
Rudnik, kateri so ta dan izrekli mnogo be-
sed iskrene zahvale za njeno osebno zavze-
manje pri izgradnji te šole. »Po naravi sem
realen optimist, zato vem, da ni nikogar
med vami, ki ob tej priložnosti ne bi bil
resnično vesel, saj smo krajevni skupnosti
Rakova jelša, ki še ni urejena kakor bi si
želeli, dodali kamenček tistega, kar vsako
humano okolje nujno potrebuje, to je mož-
nost za nabiranje znanja, kulturno življenje
in športno udejstvovanje.« Ob tej priložnosti
se je zahvalila tudi vsem, ki so gradnjo šole
omogočili. Po krajšem kulturnem progra-

mu, ki so ga izvedli učenci, pa je šolo otvoril
viški župan Bogdan Bradač in zaželel, da bi
šola, kljub težkemu »porodu«, doživela veli-
ko starost. Davor Valentineič pa je v. d.
ravnateljici Bredi Dežman izročil šolske
ključe z željo, da bo varovala šolo, hkrati pa
naj ti ključi odprejo vrata vsem, ki to želijo.
Še zanimivost. Nekateri starši so v zgodnji
jeseni javno zastavili ključe avtomobilov,
češ, da predamo jih, saj šola do roka ne bo
zgrajena. Pozvali so jih, naj to napravijo, pa
so dejali, da je bil po njihovem rok 20.
december, da pa so vseeno zadovoljni z iz-
gradnjo šole. In še nekaj izjav: Franc Prelor-
šek — poslanec KD Rakova jelša v občinski
skupčini: »Šole kot objekta sem izjemno
vesel, je lepa in težko pričakovana. Izražam
bojazen, da se ne bi kaj zataknilo s komunal-
no infrastrukturo, ki je zgrajena le za šolo in
ne za področje krajevne skupnosti. Želim da
bi se otroci počutili enakopravno, zato naj
tudi v prihodnje poskrbijo učitelji. Prav bi
bilo, da bi vsi člani sveta šole imeli svoje
otroke v tej šoli«.

Anton Slak — dosedanji predsednik sveta
KS Rakova jelša: »Nedvomno je izgradnja
šole za našo krajevno skupnost velika prido-
bitev. S tem so podane tudi možnosti za
nadaljnji razvoj naše krajevne skupnosti, pa
tudi tako potrebne komunalne infrastruktu-
re. Vesel sem, da se moj mandat izteka s to

'pridobitvijo.«

In kaj menijo učenci, ki so si množično
ogledali svojo šolo. Le nekaj izjav: Gordana
6. razred: »Lepa je naša šola, po pravici
povedano lepša od Kolezijske!« Nada 3. ra-
zred: »Razredi so zelo lepi, všeč so mi tudi
garderobe.« Ernest 6. a: »Meni je všeč način
gradnje, šola je odlična, lepo se bomo poču-
tili.« Brane 6. a: »Vse mi je všeč, tudi novi
šolski red, pazili bomo na šolo!« Sašo 4.
razred: »Učilnice so lepe, dobro je tudi da je
zbornica zgoraj, mi pa spodaj...«

In prav te izjave šolarjev povedo največ,
težko so pričakovali svojo šolo, všeč jim je in
obljubili so, da bodo skrbeli, da ostane lepa!


